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Representative model of particle–wave duality and entanglement based on De Broglie's interpretation
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2Department of Physics, Novavision, Clipper 74, 29130 Alhaurín de la Torre (Malaga), Spain 

This work begins with an analysis of contributions by De Broglie, and, after overviewing some of his opinions, it proposes a logical and consistent model able to represent the dual behavior of particles and the entanglement between them. Using this model, it is also possible to deduce experimentally testable values such as that of a particle's spatial extension and to partly predict its behavior.

L'analyse de certains des apports réalisés par De Broglie constitue le point de départ de cette recherche. Une fois précisés certains des points de vue proposés dans le matériel originel, ce travail propose un modèle logique et solide capable de représenter le comportement duel des corpuscules, ainsi que celui de leur intrication. Ce modèle permet également d'en déduire des valeurs expérimentales telles que l'extension spatiale d'une particule, ainsi que de prévoir partiellement son comportement.
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